



### 两纯系鸡胃肠道黏膜细菌16S rDNA的PCR-DGGE分析比较

张洁<sup>1</sup>, 容庭<sup>1</sup>, 刘志昌<sup>1</sup>, 王刚<sup>1</sup>, 林海丹<sup>3</sup>, 贝锦龙<sup>2</sup>, 陈庄<sup>1\*</sup>

(1. 广东省农业科学院畜牧研究所, 畜禽育种国家重点实验室, 广州 510640; 2. 广东省农业科学院, 广州 510640; 3. 广东省兽药与饲料监察总所, 广州 510230)

Comparative Analysis of 16S rDNA of the Gastrointestinal Mucosa-associated Microbiota between Two Pure Lines Chicken by PCR-DGGE

ZHANG Jie<sup>1</sup>, RONG Ting<sup>1</sup>, LIU Zhi-chang<sup>1</sup>, WANG Gang<sup>1</sup>, LIN Hai-dan<sup>3</sup>, BEI Jin-long<sup>2</sup>, CHEN Zhuang<sup>1\*</sup>

(1. State Key Laboratory of Livestock and Poultry Breeding, Institute of Animal Science, Guangdong Academy of Agricultural Sciences, Guangzhou 510640, China; 2. Guangdong Academy of Agricultural Sciences, Guangzhou 510640, China; 3. Guangdong Institute for Veterinary Drug and Feedstuffs Control, Guangzhou 510230, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(2\)](#)